

Title (en)

ATTRACTING AND INGESTION-STIMULATING AGENT FOR COCKROACH.

Title (de)

Anlockendes und zur Nahrungs-Aufnamhe stimulierendes Mittel für Schaben.

Title (fr)

AGENT D'APPAT ET DE STIMULATION DE L'INGESTION POUR LES CAFARDS.

Publication

EP 0598122 A1 19940525 (EN)

Application

EP 92913259 A 19920622

Priority

- JP 9200795 W 19920622
- JP 20082291 A 19910809

Abstract (en)

[origin: WO9302554A1] There are provided attracting and ingestion-stimulating agents for cockroach comprising as the active ingredient: (a) one or more compounds selected from the group of 1-amino-5,6,7,8-tetrahydronaphthalene, 2-amino-5,6,7,8-tetrahydronaphthalene, 2-aminomethyl-5,6,7,8-tetrahydronaphthalene and a salt thereof; and (b) one or more compounds selected from the group of p-n-butylphenol, p-n-amylophenol, 5,6,7,8-tetrahydro-1-naphthol and 5,6,7,8-tetrahydro-2-naphthol. The attracting and ingestion-stimulating agents for cockroach exhibit the very potent attracting and ingestion-stimulating activities in the known species of house cockroach, both male and female.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à des agents d'appât et de stimulation de l'ingestion pour les cafards, qui contiennent comme ingrédient actif: (a) un ou plusieurs composés choisis dans le groupe constitué par 1-amino-5,6,7,8-tétrahydronaphtalène, 2-amino-5,6,7,8-tétrahydronaphtalène, 2-aminométhyle-5,6,7,8-tétrahydronaphtalène et un sel de ces composés; et (b) un ou plusieurs composés choisis dans le groupe constitué par p-n-butylphénol, p-n-amylophénol, 5,6,7,8-tétrahydro-1-naphtol et 5,6,7,8-tétrahydro-2-naphtol. Ces agents d'appât et de stimulation de l'ingestion pour les cafards dévoilent de très puissantes activités d'appât et de stimulation de l'ingestion sur les espèces connues de cafards domestiques, à la fois mâles et femelles.

IPC 1-7

A01N 33/06; A01N 31/08; A01N 25/00

IPC 8 full level

A01N 25/00 (2006.01); **A01N 33/04** (2006.01); **A01N 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A01N 25/006 (2013.01); **A01N 33/04** (2013.01); **A01N 33/06** (2013.01)

C-Set (source: EP)

1. **A01N 33/06 + A01N 31/08**
2. **A01N 33/04 + A01N 31/08**
3. **A01N 33/04 + A01N 2300/00**
4. **A01N 33/06 + A01N 2300/00**

Citation (search report)

See references of WO 9302554A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9302554 A1 19930218; AU 2000492 A 19930302; AU 660473 B2 19950629; BR 9206343 A 19940927; CA 2115344 A1 19930218;
EP 0598122 A1 19940525

DOCDB simple family (application)

JP 9200795 W 19920622; AU 2000492 A 19920622; BR 9206343 A 19920622; CA 2115344 A 19920622; EP 92913259 A 19920622